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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 

CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLENARI EL DIA 
4 D’ABRIL DE 2019 

 
 
A la Sala de Sessions de la Casa Consistorial d’Algaida essent les 20:35 hores del dia 4 
d’abril de dos mil dinou, es reuneix l'Ajuntament Plenari en Sessió ordinària amb 
l’assistència dels Senyors i Senyores: 
 
 
 

Batlessa Presidenta: 
Sra. Maria Antònia Mulet Vich 
Tinents de Batlessa: 
Sra. Maria Antònia Sastre Oliver 
Sr. Jaume Lliteras Ballester 
Sra. Margalida Garcias Simón 
Sra. Catalina Maria Fullana Abrinas 
Regidors: 
Sr. Gabriel Vidal Busquets 
Sr. Rafael Oliver Barros 
Sr. Jaume Oliver Fullana 
Sra. Dolores Robles Salas 
Sra. Catalina Llull Perelló 
Sr. Bartomeu Ballester Salas 
Sra. Margalida Puigserver Servera 
Sr. Guillem Fiol Gelabert 

 
 
 
Assistits per mi, la Tècnica d’Administració General, Sra. Maria Antònia Palou Rosselló, 
actuant com a Secretària accidental, i per l’Interventor de fons, Sr. Joan Obrador Esteva. 
 
 
Existeix el quòrum suficient per a la celebració de la Sessió i oberta aquesta per la Sra. 
Batlessa, es procedeix a l’estudi del següent: 
 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 
1r.-  Lectura i aprovació de les actes de les sessions de 7 de març i de 2 d’abril 
de 2019 
 
Llegides les actes de les sessions de 7 de març i de 2 d’abril de 2019, resulten 
aprovades per unanimitat. 
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RESOLUCIONS 
 

2n.- Adhesió als compromisos 2030 del Pacte de Batles sobre el Clima i l’Energia 
 
La Sra. Batlessa explica que a la Comissió Informativa de Medi Ambient i Turisme 
celebrada el passat dimarts dia 2 d’abril explicà els compromisos 2030 del Pacte de 
Batles sobre el Clima i l’Energia. 
 
Atès que el nostre Ajuntament es va adherir als compromisos 2020 del Pacte de Batles 
i Batlesses, ara es proposa al Ple, per tal de seguir endavant, l’aprovació dels 
compromisos 2030 sobre el clima i l’energia. 
 
En aquest sentit, el procés a seguir consta de cinc passes: aprovació dels 
compromisos 2030 en el Ple Municipal, signar aquests compromisos, realitzar l’informe 
de seguiment del PAES i pujar-lo a la pàgina web de My Covenant, informar i enviar 
els compromisos firmats i l’acord del Ple a l’adreça de info@eumayors.eu i, finalment, 
penjar l’acord de ple i dels compromisos 2030 a la web de My Covenant. 
 
Atès l’anterior, l’Ajuntament d’Algaida en Ple acorda per unanimitat dels presents 
aprovar els compromisos 2030 del Pacte de Batles sobre el Clima i l’Energia, que se 
sintetitzen a continuació:  
 
“Aquesta administració local es compromet bàsicament a: 
 

• Reduir les emissions de CO2 (i, possiblement, altres emissions de gasos 
d'efecte d'hivernacle) en el seu territori en un 40% com a mínim d'aquí a 2030, 
en particular a través de la millora de l'eficiència energètica i un major ús de 
fonts d'energia renovables. 

 

• Augmentar la seva resiliència mitjançant l'adaptació a les repercussions del 
canvi climàtic. 

 
Amb la finalitat de traduir tals compromisos en fets, aquesta administració local es 
compromet a seguir el següent plantejament per etapes: 
 

• Dur a terme un inventari d'emissions de referència i una avaluació de 
riscos i vulnerabilitats derivats del canvi climàtic. 

 

• Presentar un Pla d'Acció per al Clima i l'Energia Sostenible en un termini de 
dos anys a partir de la data de la decisió de l'Ajuntament. 
 

• Elaborar un informe de situació almenys cada dos anys a partir de la 
presentació del Pla d'Acció per al Clima i l'Energia Sostenible amb finalitats 
d'avaluació, seguiment i control. 

 
Accept que se suspengui la participació d'aquesta administració local en la iniciativa, 
prèvia notificació per escrit de l'Oficina del Pacte de Batles, en cas de no presentar els 
documents esmentats, és a dir, el Pla d'Acció per al Clima i l'Energia Sostenible i els 
informes de situació, en els terminis establerts.” 
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3r.- Proposta de modificació de crèdits núm. 04/19 
 
La Sra. Batlessa explica que a la Comissió Informativa d’Hisenda i Especial de 
Comptes s’elevà la proposta de modificació de crèdits núm. 04/19, amb la modalitat de 
transferència de crèdits entre aplicacions de diferent àrea de despesa. A continuació, 
cedeix la paraula a l’Interventor. 
 
L’Interventor explica que es tracta d’una transferència de crèdit perquè es vol comprar 
un solar per part de l’Ajuntament, financiat amb els excedents de l’ADU, si bé  
actualment falten uns 22.000 euros per poder adquirir-lo. Per aquest motiu, aquesta 
quantitat es satisfarà amb els sobrants dels crèdits de personal que varen ser 
pressupostats, amb motiu de l’aprovació de la nova RLLT. 
 
Atès l’anterior, l’Ajuntament d’Algaida en Ple acorda per unanimitat dels presents: 
 
PRIMER. Aprovar l'expedient de modificació de crèdits núm. 04/2019, amb la modalitat 
de transferència de crèdits entre aplicacions de diferent àrea de despesa, com segueix 
a continuació: 
 

Partides que augmenten    

progr econ Concepte 
 consig. 
actual  

 Variació  
 consig. 

Final  

321 600 
 Educació. Creació de centres docents d'ensenyament 

infantil. Inversions en terrenys  
0,00 € 22.000,00 € 22.000,00 € 

 TOTAL   22.000,00 €  

Partides que minoren    

progr econ Concepte 
 consig. 
actual  

 Variació  
 consig. 

Final  

323 13000 Educació. Retribucions personal laboral temporal  290.286,83 €  -11.114,60 €  279.172,23 € 

9201 12000 Administració general. Sous del grup A1     31.231,26 €  -   5.885,40 €  25.345,86 € 

9201 12101 Administració general. Complement específic     51.390,94 €  -   5.000,00 €  46.390,94 € 

 TOTAL   -22.000,00 €  

 

SEGON. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci inserit en el tauló 
d'edictes de l'Ajuntament i en el Butlletí Oficial de la Província, pel termini de quinze 
dies, durant els quals els interessats podran examinar-ho i presentar reclamacions 
davant el Ple. L'expedient es considerarà definitivament aprovat si durant el citat 
termini no s'haguessin presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un 
termini d'un mes per resoldre-les. 
 
 

CONTROL I FISCALITZACIÓ 
 
4t.- Informe de justificació econòmica de l’aportació de l’Ajuntament d’Algaida al 
Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació l’any 2018, Memòria d’activitats 2018, 
Línies d’actuació 2019 i Programes de cooperació 2019 
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Per part de la Sra. Batlessa es dóna compte de l’Informe de justificació econòmica de 
l’aportació de l’Ajuntament d’Algaida al Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació l’any 
2018, de la Memòria d’activitats 2018, de les Línies d’actuació 2019 i dels Programes 
de cooperació 2019 del Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació. 
 
Tal com es va explicar a la Comissió Informativa celebrada el passa dimarts, des del 
Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació ens ha arribat, com a conseqüència de 
l’aportació econòmica realitzada l’any passat per aquest Ajuntament, la següent 
documentació: 
 
- Carta de consignació dels recursos econòmics aportats per l’ajuntament. 
- Resum dels projectes i accions destinatàries dels recursos econòmics. 
- Certificació de l’aprovació i compromís de pagament dels projectes aprovats. 
- Comptes anuals 2018 auditats. 
- Memòria d’Activitats 2018 del Fons Mallorquí. 
 
Gràcies a les aportacions d’aquest Ajuntament durant l’any 2018 es varen dur a terme 
diferents projectes i accions de cooperació i emergència, entre les quals destaca la 
desenvolupada a Nicaragua, concretament a Ciudad Antigua, on es va dur a terme 
una millora de la xarxa viària pública gràcies a una aportació per part d’aquest 
Ajuntament d’uns 7.000 euros. 
 
A més, destaca la participació en l’intercanvi de ràdios agermanades durant el mes de 
març de 2018 amb la realització de programes de ràdio entre Titoieta Ràdio d’Algaida i 
Radio Segovia de Nicaragua. En la presentació de l’acte va participar una de les 
persones que formen part de Titoieta Ràdio. 
 
Pel que fa a l’any 2019, es manté la intenció de continuar enfortint els projectes a 
Ciudad Antigua mitjançant el foment d’iniciatives de desenvolupament local així com 
d’accés a l’energia i a l’educació. 
 
Finalment, cal recordar que els diferents programes i projectes prevists per l’any 2019 
per part del Fons Mallorquí de Solidaritat es troben enfocats principalment en els 
compromisos 2020 pel que fa al desenvolupament sostenible.  
 
 
5è.- Assabentat dels acords de la Junta de Govern Local adoptats en dates 7 de 
març i 12 de març de 2019 
 
Per part de la Sra. Batlessa es dóna compte dels acords adoptats per la Junta de 
Govern a les sessions de data 7 de març i 12 de març de 2019. 
 
La Corporació es dóna per assabentada. 
 
 
6è.- Assabentat de les resolucions d’Alcaldia adoptades des del darrer Ple 
ordinari 
 
Per part de la Sra. Batlessa es dóna compte al Ple de les resolucions adoptades des 
de la darrera sessió ordinària. 



 
AJUNTAMENT D’ALGAIDA 

ILLES BALEARS 

 

5 de 11 

 
El Sr. Rafel Oliver Barros demana informació sobre les següents resolucions de batlia: 
 
- Decret de Batlia 125/2019, de 28 de març, de productivitat i gratificacions del primer 
trimestre de 2019. La Sra. Batlessa explica que es tracta dels incentius de productivitat 
i gratificacions per serveis extraordinaris del personal de l’Ajuntament, que es paga 
cada trimestre. 
 
El Sr. Rafael Oliver demana en base a què es calcula aquesta productivitat.  
 
L’Interventor explica que es realitza en base als grups dels funcionaris-laborals i que 
es paga cada trimestre desde fa anys, si bé no sortia al llibre de decrets perquè tot i 
que es firmava, no s’enviava al llibre de decrets. 
 
El Sr. Rafael Oliver consulta si aquesta productivitat és paga com un incentiu negociat 
que es concedeix cada trimestre. 
 
L’Interventor respon que l’objectiu d’aquesta productivitat és remunerar l’especial 
rendiment dels treballadors i que aquí s’ha vengut cobrant trimestralment, sempre que 
la persona es trobi amb actiu. Afegeix que progressivament s’anirà incorporant dins la 
nòmina. 
 
 
- Decret 124/2019, de 27 de març, d’adjudicació del contracte menor d’obres de 
reparació de les voravies del carrer Tanqueta.  La Secretària accidental explica que es 
van sol·licitar ofertes a tres empreses, per tal de complir amb el disposat a la Llei de 
Contractes, i que en el termini concedit a l’efecte cap d’elles va presentar pressupost. 
No obstant, una de les empreses convidades posteriorment es va interessar en 
realitzar les obres i presentà un pressupost que s’adaptava de forma òptima a les 
necessitats de l’orba, i per això se li va adjudicar l’obra. 
 
El Sr. Rafael Oliver considera que, la pròxima vegada, s’ha de convidar a empreses 
que tenguin interès.  
 
 
- Decret 112/2019, de 21 de març relatiu a l’aprovació de la relació de factures 
04/2019. El Sr. Rafel Oliver demana si l’interventor li podrà fer arribar la relació de 
factures. 
 
L’interventor respon que son les que es troben detallades a continuació de la resolució. 
 
 
- Decret 111/2019, de 20 de març, de Reconeixement extrajudicial de crèdits 02/2019. 
L’interventor explica que es tracta de factures corresponents a l’exercici de 2018 que 
per diversos motius van ser presentades dins l’actual exercici 2019. Com que l’any 
passat es va sotmetre el Reconeixement Extrajudicial de Crèdits a l’aprovació del Ple -
tot i que s’ha acreditat que l’any passat hi havia crèdit- enguany ha anat per decret. 
Aquest decret, així com el 91/2019, de 6 de març, contenen factures, la majoria 
corresponents a final d’any, que van a càrrec d’aquest any. 
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El Sr. Rafael Oliver no entén perquè el proveïdor Algalia, S.L ha subministrat, entre 
d’altres, una crepera per el Casal de Joves. 
 
La Sra. Maria Antònia Sastre respon que el proveïdor es Expert (Can Sales), però que 
el seu nom comercial es Algalia, S.L. 
 
 
- Decret 106/2019, de 13 de març, d’adjudicació del contracte menor d’obra de 
reparació del paviment de l’aparcament de Randa i reparació de les marjades. La Sra. 
Batlessa explica que, després de convidar a cinc empreses a presentar pressupost, 
finalment s’ha adjudicat a l’entitat OBRAS Y PAVIMENTACIONES MAN, S.A.U. 
 
 
- Decret 97/2019, de 7 de març, de relació de factures 03/2019. L’Interventor explica 
que es tracta novament d’una relació de factures, i que farà arribar les factures al Sr. 
Rafel Oliver. 
 

 
- Decret 91/2019, de 6 de març, de Reconeixement extrajudicial de crèdits 01/2019. 
L’Interventor explica que es tracta novament d’una relació de factures d’anys anteriors 
corresponents a entitats com Algalia Asesores, Cafeteria Ca n’Esteve, etc. 
 
 
El Sr. Bartomeu Ballester Salas demana un aclariment de la següent resolució de 
batlia: 
 
- Decret de Batlia 125/2019, de 28 de març, de productivitat i gratificacions del primer 
trimestre de 2019. El Sr. Bartomeu Ballester demana si es tracta d’hores extres. 
L’Interventor explica que els funcionaris, quan fan hores extres, les passen a la Sra. 
Batlessa perquè siguin satisfetes. A més, afegeix que el personal d’urbanisme aquests 
mesos ha fet feina durant alguns horabaixes, i que per aquest motiu ara s’han de 
pagar aquestes hores. 
 
 
7è.- Informació Municipal 
 
Per part de la Sra. Batlessa es dóna compte dels següents assumptes: 
 
1.- Matrícula del curs escolar 2019/2020 de l'Escola Municipal d'Infants Flor de Murta. 
 
Avui ha començat el termini de matrícula del curs escolar 2019/2020 per als nous 
alumnes de l'Escola Municipal d'Infants Flor de Murta. El termini de la matrícula, per 
als nous alumnes, serà del 4 al 17 d'abril de 2019. 
 
Per als infants que ja son alumnes, el termini de matrícula serà del 29 d’abril al 6 de 
maig de 2019. 
 
La documentació s'ha de presentar a les oficines municipals de la Casa de la Vila. 
 
2.- Servei d'informació per whatsapp de la Policia als residents a foravila. 
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Amb la finalitat de poder informar de tot el relacionat amb el trànsit al nostre municipi 
(canvis d'estacionament, tancaments de la circulació, tancaments de camins de 
foravila i altres incidències) des de la Policia Local d'Algaida s’ha posat en 
funcionament el servei d'informació a través de whatsapp dirigit als veïns i veïnes de 
foravila, que ja funciona des de fa un temps amb els veïns i veïnes del nucli urbà 
d'Algaida, Pina i Randa. 
 
3.- Campanya de vigilància i control del transport escolar i de menors i campanya de 
control damunt l’ús dels cinturons de seguretat i altres sistemes de retenció 
homologats, realitzades el mesos de febrer i març per la policia local dins les 
campanyes de la DGT. 
 
Pel que fa al Transport escolar de menors, s’han fet 4 controls en 3 dies, i no es va 
posar cap denúncia en relació a autoritzacions, ITV, alcoholemia, excés de velocitat, 
acompanyants, assegurances, etc. 
 
Respecte l’ús de cinturons de seguretat i altres, es va fer un control durant 2 dies a 35 
turismes i d’aquests: 
      - 35 conductors duien el cinturó  

- 25 passatgers delanters duien el cinturó 
- 20 passatgers adults a darrera duien el cinturó 
- Infants de fins 12 anys: 5 d’ells duien sistema de retenció adaptat a la seva edat i 
pes i 6 no el duien. 

 
A tots els que no complien la normativa sel’s va donar informació, consells i 
conscienciació dels perills de no utilitzar el sistema de retenció i/o cinturó de seguretat. 
 
4.- Memòria d’intervencions del Policia Tutor durant els mesos de febrer i març 2019. 
 
El Policia Tutor ha fet una memòria de les actuacions realitzades els mesos de febrer i 
març de 2019. Cal destacar, entre d’altres, la presentació del nou Policia Tutor als 
alumnes de 6è del CEIP Pare B. Pou; les xerrades preventives sobre les TIC als 
alumnes de 5è; les reunions de coordinació amb la dinamitzadora del casal dels joves, 
les regidores d’educació i serveis socials, el director de l’IES i el del CEIP, la 
coordinadora de l’escoleta municipal infants i l’educadora de carrer. Amb aquesta 
darrera, la reunió es farà de manera mensual. També ha acompanyat als alumnes de 
6è a l’excursió de Pollentia, ha fet reunions per a la impresió de les rutes escolars amb 
la regidora d’educació i l’equip directiu. També ha presentat les rutes als alumnes del 
CEIP. Finalment, també ha fet diferents intervencions amb menors com a policía tutor i 
també en intervenció conjunta amb la Guàrdia Civil. 
 
5.- Programa SOIB DONA 2018/2019. 
 
El passat dilluns dia 1 d’abril, arrel de la concessió de la subvenció de la Conselleria 
de Treball, Comerç i Industria del programa “SOIB DONA 2018/2019, apoderament 
econòmic per una plena integració social i laboral”, van començar a fer feina a 
l’Ajuntament dues dones per un període d’un any. L’Ajuntament va sol·licitar la 
subvenció per contractar dos perfils: operària neteja i auxiliar administrativa. El perfil 
d’operària neteja s’ocuparà de les tasques de neteja de l’escoleta municipal “Flor de 
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Murta” i de l’escola de música, i l’auxiliar administrativa realitzarà tasques de suport al 
Departament d’Urbanisme i a altres departaments en cas de necessitat. Aquesta 
subvenció està 100% subvencionada pel SOIB. 
 
6.- Incorporació al protocol de víctimes de violència de gènere. 
 
D’altra banda, el dimecres dia 29 de març va tenir lloc una reunió amb la Delegada 
Govern, per a l’impuls de la signatura d’un conveni de col·laboració perquè el cos de 
Policia Local d’Algaida s’integri en el Sistema de Seguiment Integral en els casos de 
Violència de Gènere (VIOGEN). El sistema VIOGEN és l’instrument que permet aplicar 
els protocols de protecció entre totes les parts implicades: Administracions, Justícia, 
Guàrdia Civil i Policia Nacional, entre d’altres. S’incorpora tota la informació possible 
sobre cada cas, s’estableix un nivell de risc, s’apliquen les mesures corresponents i es 
fa un seguiment, que en el cas d’Algaida seran tasques de col·laboració i prevenció. 
 
7.- Menció per la participació a la Setmana Europea de la Mobilitat 2018. 
 
Aquesta setmana hem rebut des del Ministerio de Transición Ecológica una menció de 
reconeixement per haver participat a la setmana europea de la mobilitat 2018, que es 
celebra cada any durant el mes de setembre. Les activitats que es varen dur a terme el 
passat 19 de setembre varen ser la presentació de la diagnosi del pla de mobilitat 
sostenible, activitats d’educació medioambiental per nins i nines, així com la campanya 
de que les persones que venien en bicicleta al Casal Pere Capellà rebien un obsequi.  
 
8.- Solar de Ses Escoles. 
 
Des de la Direcció General de Planificació i Centres de la Conselleria d’Educació s’ha 
sol·licitat a l’Ajuntament la documentació necessària del solar de Ses Escoles que ara 
l’ajuntament comprarà, i també de l’edifici on es troben els banys, per tal de que 
aquest estiu puguin començar les obres per fer uns banys exteriors. 
 
El Departament d’Urbanisme i els Serveis Jurídics municipals ja estan fent feina per 
presentar tota la documentació sol·licitada. 
 
9.- Agenda de Pasqua. 
 
Com sempre, estau ben convidats a l’entrega dels Premis Castellitx, que serà el proper 
dilluns dia 22 d’abril a les 19.00h al Casal Pere Capellà. 
 
10.- Ple de maig.  
 
Pel que fa l’organització del proper plenari, vos inform que el proper dimarts dia 30 
d’abril tindran lloc les Comissions Informatives i el Ple Extraordinari de sorteig dels 
membres de les meses electorals per les eleccions de dia 26 de maig, i que el Ple serà 
dia 2 de maig. 
 
 
8è.- Precs i preguntes 
 
El Sr. Rafael Oliver Barros s’interessa pels següents temes: 
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- El Sr. Rafel Oliver manifesta que l’han informat de la manca de vestimenta del 
personal de Protecció Civil d’Algaida, i atès que creu que anualment es reb una 
subvenció del Govern destinada a Protecció Civil, i demana si la subvenció es 
concedeix a través de l’Ajuntament.  
 
La Sra. Batlessa li respon que enguany el Govern no ha convocat aquesta subvenció. 
 
El Sr. Rafael Oliver demana si es pot veure la memòria  justificativa dels darrers quatre 
anys per saber en què s’han gastat els diners de les darreres subvencions  
 
La Sra. Batlessa li respon que si, que l’enviarà per correu electrònic, afegint que si el 
personal de protecció civil necessita vestuari o altres coses ho comuniqui a 
l’Ajuntament, ja que hi ha una partida pressupostària destinada a aquestes qüestions.  
 
 
- El Sr. Rafel Oliver manifesta que ha tingut coneixement d’una reunió que es va fer 
amb el Club de Futbol d’Algaida el passat mes de gener, únicament amb els 
representats del PSOE i MÉS per part de l’Ajuntament, i on es van presentar tres 
projectes de vestuaris i es va prometre la seva remodelació. També afegeix que 
l’antiga arquitecta municipal hi va participar, i demana perquè no hi era l’arquitecte 
municipal. 
 
La Sra. Batlessa li respon que no és va presentar cap projecte, sinó un avantprojecte. 
Dins les propostes del pressuposts participatius, la directiva del club va proposar fer 
unes obres al vestuari, i per aquest motiu des de l’Ajuntament es van posar en 
contacte amb n’Aina Cifre, antiga arquitecte, atès que ella era l’arquitecte municipal 
quan es van fer les obres d’es Porrassar, i coneixia l’espai. Pel que fa a la reunió, es 
va citar a tota la directiva del club de futbol per tenir un punt de partida per si en el futur 
es poguessin fer aquestes obres. Per part de l’Ajuntament no s’ha promès res, ja que 
per encara no se sap ni el cost que tenen aquests vestidors habilitats. 
 
El Sr. Rafael Oliver demana si s’ha pagat per aquest avantprojecte i manifesta que vol 
veure la factura.  
 
La Sra. Batlessa li respon que es va pagar, atès que l’antiga arquitecte municipal va 
prestar un servei, igual que fan altres empreses privades. 
 
El Sr. Rafael Oliver manifesta no s’hauria d’haver encarregat la feina a n’Aina Cifre, 
atès que actualment ella es troba fent feina a Capdepera, i té constància de que no té 
la compatibilitat atorgada pel Ple per poder fer projectes privats. 
 
La Sra. Batlessa nega que la Sra. Aina Cifre no tingui la compatibilitat, i la Sra. Maria 
Antònia Sastre afegeix que, en tot cas, si no té la compatibilitat és un problema i 
responsabilitat de la Sra. Aina Cifre, ja que des de l’Ajuntament el que es va fer es 
contractar un arquitecte extern. 
 
El Sr. Rafael Oliver afegeix que vol que consti a l’acta que el PP no va assistir a la 
reunió perquè no va ser convidat. 
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La Sra. Batlessa li respon que efectivament no se’ls van convidar perquè era una 
reunió del pacte de govern, i manifesta que vol que quedi clar que en cap cas es va fer 
cap promesa al club. 
 
 
- El Sr. Rafel Oliver demana si ja estan actives les aturades de l’autocar davant de la 
benzinera, a la carretera vella de Manacor, i si es tracta de l’aturada que van a 
l’aeroport. 
 
La Sra. Batlessa diu que encara no l’han avisada de si estan o no actives, i manifesta 
que ho consultarà. 
 
El Sr. Rafael Oliver considera que s’hauria d’exigir al Consorci de Transports de 
Mallorca (CTM) que facin les obres necessàries per fer un pas de vianants abans de 
posar en servei les aturades, atès que en cas que es produeixi alguna incidència pel 
fet d’haver de travessar una carretera per anar d’una aturada a una altra, l’Ajuntament 
no sigui responsable. 
 
La Sra. Batlessa li respon que tot i que ja es va avisar al CTM, els recordarà que 
convindria que ho adaptin. 
 
 
- El Sr. Rafael Oliver demana el cost del mercat PAM a PAM, des del començament de 
realitzar-se, així com les despeses derivades d’aquest, com es el cas de l’empresa 
encarregada de la neteja.  
 
La Sra. Batlessa contesta que li farà arribar la documentació sol·licitada. 
 
 
 
El Sr. Bartomeu Ballester Salas s’interessa pels següents temes:  
 
- En relació a les obres per arreglar les voravies a Pina, el Sr. Ballester Salas demana 
si ja han començat, i si l’obra inclou una reforma circulatòria. 
 
La Sra. Batlessa contesta que ara ja està acabant el procés de licitació, i que l’obra 
únicament inclou suprimir les barreres arquitectòniques i arreglar les voravies, afegint 
que encara no hi ha cap estudi de reforma circulatòria a Pina. 
 
El Sr. Guillem Fiol manifesta la seva preocupació pels rumors que es senten per Pina 
relatius a que a la voravia del Carrer Major està previst que l’amplada sigui de 3 
metres, la qual cosa suposaria que dos cotxes no podrien circular al mateix temps, 
creant un problema circulatori, i que per això ells entenien que s’estava fent una 
reforma circulatòria. 
 
El Sr. Jaume Lliteres manifesta que està fet a posta, per motius de seguretat i amb 
l’objectiu de reduir la velocitat, però que aquesta modificació no ocasionarà problemes, 
ja que quan un cotxe passi, l’altre esperarà. Afegeix que parlem de 20 metres 
aproximadament, i que es vol posar aquest impediment per reduir velocitats. 
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El Sr. Bartomeu Ballester manifesta que això és el que entenia per reforma circulatòria, 
perquè ja es modifica la circulació. 
 
La Sra. Baltesa manifesta que els canvis de sentit circulatori no estan prevists a curt 
termini, i que això que es fa ara no és una reforma circulatòria en si, ja que a Pina es 
farà també un pla de mobilitat, atès que els canvis circulatoris els han de fer els tècnics 
i també s’ha de parlar amb els veïns de Pina, tal com s’ha fet a Algaida. 
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, la senyora Batlessa aixeca la sessió essent 
les  21:20 hores. De tot això n’estenc la present acta que, com a Secretària accidental, 
CERTIFIC. 
 


